
Referat bestyrelsesmøde d.29/10 2020. 

 

Dagsorden: 

 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde 
2) Orientering fra formanden 
3) Orientering fra kassereren 
4) Generalforsamling 2021 
5) Arbejdsdag forår 2021 
6) Hjælpere/hjælperuddannelse 2021 
7) Næste møde 
8) Eventuelt 

 

Referat: Afbud fra Birgitte Ilg 

1) Referatet godkendt 
2) Kredsrådsmødet aflyst og derfor er konkurrenceplan for 2021 ikke godkendt. Der er 

slået græs for sidste gang i år. Afbindingskrogene ved klubhuset er fjernet – de var 
til fare for hundene og til gene ved græsslåning. Taget i klubhuset har været utæt 
og i første omgang blev tømte Rene tagrenderne, det var dog ikke tilstrækkeligt. 
John har ”lappet” tagpappet, og vil skal have vurderet om der skal foretages andet. 
Efter den nye nedlukning af træningsholdene har Anette og Rene produceret nogle 
træningsvideoer, og der vil komme flere til fri afbenyttelse. Der er lukket ned for alle 
hold undtagen hvalpeholdet, og der bliver ikke optaget flere hvalpe i år. Der startes 
op igen i januar, evt. med ændret holdstruktur for at få det hele til at gå op i en 
højere enhed i forhold til evt. forsamlingsforbud. 

3) Vi er stort set samme antal medlemmer som sidste år, og har en ok beholdning i 
banken. 

4) Generalforsamling 2021 planlægges til d. 27/1  
Der skal en vedtægtsændring på dagsordenen vedrørende fastsættelse af 
kontingentet. 

5) Vi sætter ikke dato på arbejdsdagen, men af opgaver skal det sidste stykke hegn 
laves, desuden vil vi gerne have shinet toiletter op, samt ordnet andre praktiske 
opgaver udendørs 

6) Hjælperuddannelser er sat på standby, vi har fået tilsagn fra endnu en sporlægger 
aspirant. 

7) Næste mødedato fastsættes senere. 
8) Intet under dette punkt. 

 

Referent Susan Sørensen 


